
Interpelace č. 2 

Odpověď na dotaz v rámci interpelace zastupitelů - od p. Růžičky — p. Hazdra 

Vážený pane zastupiteli, 

ve věci dotazu (interpelace) na stav komunikace ul. Lišické, kde po provedení nového 
povrchu vozovky dochází při dešti k tvorbě kaluže a zatékánívody na pozemek nemovitosti 
č.p. 745 sdělujeme, že záležitost byla ihned po nahlášení ze strany majitelky nemovitosti 
řešena provedeným místním šetřením za účasti zástupce zhotovitele nového povrchu a 
majitele nemovitosti. 

Bylo konstatováno, že k událostem zaplavení pozemku, které jsou předmětem stížnosti 
došlo v době dešťových srážek vykazujících hodnoty 30mm srážek a 27mm v krátkém 
časovém úseku, jednalo se o mimořádné situace, kdy např. v prvním případě došlo i k 
zaplavení sklepa úřadu. 

Při jednání bylo prokázáno z dobových fotografií, že v křižovatce ul. Lišické a ul. Zbyslavské 
při provádění nového povrchu komunikace byla zjištěna v konstrukci komunikace 
nefunkční uliční vpusť, která byla nyní obnovena. 

Dále bylo prokázáno, že stav, kdy dochází k zaplavení pozemku je zapříčiněn skutečností, 
že vstup na pozemek je proveden v nižší výškové úrovni oproti výšce komunikace, tudíž 
voda z komunikace přirozeně odtéká v předmětném místě nejnižším možným místem, a 
to vstupem na pozemek. Dále bylo prokázáno, že původně byl proveden u vstupu val z 
hlíny, který zabraňoval vodě odtékat na pozemek. Po provedení nového povrchu 
komunikace byly vstupy a vjezdy na pozemky dle požadavku MČ Praha 21 opatřeny 
štěrkem ve spádu ke vstupům nebo vjezdům na pozemky. 

Majiteli nemovitosti bylo sděleno jediné možné technické řešení spočívající ve zvýšení 
úrovně vstupu na pozemek spolu se vstupní brankou, aby došlo ke změně spádových 
poměrů, což vyřeší problém v místě vstupu. Majitel sdělil, že letos bude provádět osazení 
nové vstupní branky při které upraví i vstup, aby voda již na pozemek neodtékala. Úprava 
vstupu před brankou byla zaznamenána ke konci srpna 2024, od té doby nemáme 
zaznamenány žádné stížnosti se zatékáním vody na předmětný pozemek. 

Ohledně tvořící se kaluže na vozovce komunikace ul. Lišické a ul. Zbýšovské je 
postupováno v součinnosti se zhotovitelem nového povrchu vozovky v režimu 
reklamačního řízení. 

S pozdravem 

Ing. Michal Hazdra 



Interpelace č. 4 

Odpověď na dotaz v rámci interpelace zastupitelů - od p. Růžičky — - p. Koza 

informace o aktuálním stavu prací na přeložce: 

1. Informace uvedené v bodu 8.a) Různé: Stav prací na stavbě obchvatu — úseku 
511 a přeložky 1/12 v zápisu č. 17 z jednání Dopravní komise RMČ Praha 21, 
která se tímto tématem zabývala na svém posledním zasedání 28.08.2024. Zápis 
je veřejně dostupný zde 17_zapis_17 DK ze dne 28.8.2024 MK.red.pdf 
(praha21 .cz) (a pro členy komise rovněž v jejím společném úložišti dokumentů). 

2. Mikrostránka Silnice 1/12, kde ŘSD zveřejňuje aktuální informace ohledně 
přeložky Silnice 1/12 | Praha - Běchovice - Úvaly (silnicei12.cz). 

3. Případně také v médiích zabývajících se dopravou, např. Čtyřproudá, výpadovka 
na Kolín má vysoutěžené archeology. Průzkum bude za dvě třetiny odhadu -
Zdopravy.cz. 

Veškerá dokumentace k probíhajícímu zadávacímu řízení na zhotovitele stavby přeložky 
silnice 1/12 v úseku Běchovice - Úvaly je na profilu zadavatele V/0194053:1/1? 
Běchovice - Úvaly - TENDER ARÉNA . K zadávacímu řízení bylo zveřejněno zatím celkem 
37 dodatečných informací. Poslední z tohoto pondělí 16.09.2024. Aktuální lhůta pro 
podání nabídek je do 08.10.2024. 

http://silnicei12.cz
http://Zdopravy.cz

